
Van: Tess van de Wiel 
Verzonden: zondag 3 juni 2018 
Aan: Westeinde, Berry van t
CC: Sjaak Sperber; Landbouwbedrijf de Rooij; Ivo Wolswijk
Onderwerp: Vraag college

Wij willen graag een schriftelijke vraag stellen aan het college. 

Verschillende bewoners van de Ralph Bunchestraat hebben mij gevraagd het volgende onder 
de aandacht te brengen:

Op het punt waar de Ralph Bunchestraat een bocht naar links maakt en overgaat in de Schets 
vd Grobbendoncklaan, stopt het voetpad abrubt. Om je weg over de stoep te vervolgen, moet 
je een heel klein stukje de straat op (Grobbendonckpark), maar om weer op de stoep terecht te 
komen, word je geconfronteerd met een stoeprand. Rolstoelgebruikers rijden soms de hele 
bocht over het asfalt omdat ze dat stoepje niet opkomen. Ook voor mensen met babywagens 
en die slecht ter been zijn, is dit heel onhandig. 

Zou dit een keer uitgezocht kunnen worden?

Alvast hartelijk dank,

Namens het CDA,

Tess van de Wiel


